
Rozhovor s Jiřím Koubkem 
V Praze sílí odpor proti delfíní show 
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moderátor 
-------------------- 
Bude od června v pražské Libuši velkolepá delfíní show? To záleží 
mimo jiné i na tom, jestli provozovatel získá souhlas k dovozu savců z 
Ukrajiny a jestli dostane ke stavbě atrakce s vodní scénou stavební 
povolení. Dnes dopoledne radnice Prahy 12 zkontroluje stavbu 
delfíního cirkusu v Libuši. Protestují ochránci přírody a show nemá ani 
podporu magistrátu, který zakázal stavbu na svém pozemku. 
Producent akce Artur Kaizr tvrdí, že k zahájení představení mu chybí 
už jen povolení od ministerstva životního prostředí pro dovoz delfínů k 
nám a nepochybuje, že ho začátkem května dostane. Stavební 
povolení prý není potřeba. 
 
Artur KAIZR, producent akce 
-------------------- 
Cirkusový stan a vůbec stany tohoto charakteru nepotřebují stavební 
povolení. Stavební povolení nepotřebuje ani tribuna, která se nachází 
v tom stanu a stavební povolení nepotřebuje tudíž ani vodní scéna. 
Pak samozřejmě jsou tady ještě kontrola ze Státní veterinární správy, 
která zkontroluje parametry vodní scény a pak si troufám říct po 
oznámení městské části Praha 12 - Libuš, nemyslím, že by měli 
zapotřebí nějaké další povolení. 
 
moderátor 
-------------------- 
Tak zeptáme se na Praze 12 na názor. Hostem Ranního interview 
Radiožurnálu je teď proto starosta městské části Praha-Libuš Jiří 
Koubek, dobrý den. 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Dobré ráno. 
 
moderátor 
-------------------- 
Vy máte názor opačný. Proč vlastně nesouhlasíte s tím, aby se ve 
vaší městské část delfíní show konala? Co vám na tom projektu vadí? 



 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Nám vadí jedna věc, a to, že pan Kaizr doposud neměl tu slušnost 
nebo odvahu nám ten projekt představit a my se domníváme z jeho 
vyjádření kusých do médií, že se bude jednat o komplex několika 
bazénů. A ty, i když budou umístěny ve stanu, nelze považovat za 
cirkusový stan a tudíž na toto, na tuto stavbu bude potřebovat 
nezbytně územní rozhodnutí a stavební povolení. 
 
moderátor 
-------------------- 
Nicméně v tuto chvíli už se ta stavba připravuje. Vy dnes pošlete na 
stavbu vodního stanu kontrolu. Co tedy přesně chcete vědět a na co 
se úředníci ze stavebního odboru zaměří? 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Ano, jakmile ta stavba si před 5 týdny začala, tak jsme podali podnět 
stavebnímu odboru, aby tuto stavbu zkontroloval. Její pracovníci 
nebyli opakovaně na tento soukromý pozemek vpuštěni, tudíž podle 
zákona požádali o vpuštění na tento pozemek. To se uskuteční dnes. 
Já doufám, že pan Kaizr se z této schůzky nějak nevymluví a že tento 
pozemek tedy zpřístupní a pracovníci odboru výstavby, případně 
životního prostředí budou moci zkontrolovat, co se vlastně těch 5 
týdnů už na této stavbě děje a že pan Kaizr předloží studii, náčrtek, že 
předloží veškeré propočty, které uvádí do médií, ale velice kusé 
informace, abychom mohli opravdu posoudit, jakým způsobem ta 
stavba bude provedena, kde bude parkoviště, jak má zajištěno 
nakládání s vodami, elektrické přípojky, kanalizaci a tak dále. 
 
moderátor 
-------------------- 
V případě, že s vámi nebude chtít ani dnes komunikovat, máte 
například možnost si vynutit ten přístup například pomocí policistů? 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Tak to je věc stavebního odboru. Ty by jistě nějakou páku měli. V prvé 
řadě by vyměřili majitelům pozemku, nikoliv panu organizátorovi, ale 
majitelům pozemků nějakou pokutu a šli by správním řízením. Na 



druhou stranu se nedomnívám, pan Kaizr potřebuje přízeň médií a 
myslím si, že už tento týden poznal na vlastní kůži, co to znamená, 
když nekomunikuje s nutným samosprávami, jak se přízeň médií 
obrací proti němu a jaké ohlasy jeho chování na sociálních sítích má. 
 
moderátor 
-------------------- 
On plánuje s delfíní show přijít v červnu, tedy představit ji 
návštěvníkům. Kdy vy budete znát výsledek té dnešní kontroly? 
Nehrajete trochu o čas? 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
My bychom se k této záležitosti vyjádřili třeba před rokem, kdyby nám 
pan Kaizr tuto záležitost předložil. Nic takového neudělal. To 
znamená, jakmile my něco v ruce mít budeme, tak můžeme začít to 
seriózně projednávat a můžeme dát nějaké naše stanovisko. 
 
moderátor 
-------------------- 
Jak si vysvětlujete, jak si vysvětlujete postup pana Kaizra? Proč s 
vámi nekomunikuje? Máte na to nějaké svoje ... 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Pan Kaizr svými vyjádřeními dává najevo, že stojí nad zákonem, že si 
asi může za své peníze koupit cokoliv nebo kohokoliv, nevím. Je to 
zvláštní. Například tento týden jeho pracovník chodil po úřadu Prahy 
12 a rozdával tam volňásky úředníkům. Tak zřejmě si asi myslí, že si 
tímto způsobem může naklonit nějakou přízeň. Nevím, moc mu 
nerozumím. 
 
moderátor 
-------------------- 
Pokud se prokáže, že stavební povolení Artur Kaizr na soukromém 
pozemku nepotřebuje, máte nějaké další možnosti, abyste akci 
zabránili nebo k tomu pak nebude důvod? 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Tak pokud, musíme si uvědomit, budou tam umístěny bazény, pokud 



budou pevně spojeny se zemí, tak stavební povolení potřebuje. Pokud 
budou mobilní, tak se dostane zase do kolize s jiným zákonem a to 
zákonem na ochranu zvířat proti týrání a příslušnou směrnicí, která 
zakazuje chov a využívání delfínovitých, které zavře v mobilních 
zařízeních. To znamená já se teď v tuto chvíli domnívám, že pan Kaizr 
porušuje buď jeden zákon nebo druhý, možná oba dva. 
 
moderátor 
-------------------- 
Říká v Ranním interview Radiožurnálu starosta městské části Praha - 
Libuš Jiří Koubek. Děkuju vám za rozhovor a na shledanou. 
 
Jiří KOUBEK, starosta městské části Praha - Libuš 
-------------------- 
Pěkný den. Děkuji. 
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Pavel PROUZA, moderátor 
-------------------- 
V Praze sílí odpor proti delfíní show. Protestují jak ochránci přírody, 
tak i radní z pražské čtvrti Libuš, kde vodní scéna roste. Ta zatím 
nemá stavební povolení a producent akce tvrdí, že ho ani nepotřebuje. 
Radní ale mají opačný názor, proto dnes chtějí v místě zkontrolovat, 
co se na stavbě děje, říká starosta Prahy 12 Jiří Koubek. 
 
Jiří KOUBEK, starosta MČ Praha - Libuš 
-------------------- 
Abychom mohli opravdu posoudit jakým způsobem ta stavba bude 
provedena, kde bude parkoviště, jak má zajištěno nakládání s vodami, 
elektrické přípojky, kanalizaci a tak dál a tak dále. 


